
Fra: jpaja@feldballehundepension.dk 

Sendt: 11-03-2021 09:58 

Til: Folketinget@ft.dk <Folketinget@ft.dk>; Mona.Juul@ft.dk <Mona.Juul@ft.dk>; 

Torsten.Schack.Pedersen@ft.dk <Torsten.Schack.Pedersen@ft.dk>; Troels.Ravn@ft.dk 

<Troels.Ravn@ft.dk>; Leif.Jensen@ft.dk <Leif.Jensen@ft.dk>; Britt.Bager@ft.dk <Britt.Bager@ft.dk>; 

Kim.Valentin@ft.dk <Kim.Valentin@ft.dk>; Mike.Stoltenborg@ft.dk <Mike.Stoltenborg@ft.dk> 

Emne: ATT: ERU.Vi glæder os til genåbning, men frygter det også. 

Til folketingets erhvervsudvalg  med flere. 

  

Vi glæder os alle sammen til det skal blive normale tilstande i Danmark 
igen. Men vi frygter det også. Vores branche er ramt at restriktionerne på 
en måde, så åbning af butikker ikke giver os flere kunder i vores 
forretning. Så længe rejsevejledningerne er røde og orange, får vi ikke 
hunde/katte i pension. Året 2020 havde vi en omsætnings nedgang på 40-
60 % og indtil nu i 2021 er procenten meget højere. Vi kan se frem til en 
sommer der heller ikke bliver som den plejer med en belægning langt 
under normalt. Vi har næsten ingen bookinger i foråret og langt fra fyldt 
op til sommer. Vi har nu i et år kæmpet for at overleve og håbet på at 
sommeren 2021 kunne rette op på det hele, men med udsigten til at 
befolkningen er færdig vaccineret i juli og med det, der sker i andre lande, 
kan vi høre på vores kunder at de holder ferie i Danmark igen i år. Vi 
håber og tror jo på at efteråret bliver travlt for os, men vi ved det ikke. Vi 
vil derfor appellere til jer politikere om at tænke på os i genåbnings 
forhandlingerne, så hjælpepakkerne bliver ved til de brancher der har 
omsætnings nedgang også efter en genåbning. Vi er først tilbage til 
normale tilstande når rejsevejledningerne, forsamlings forbuddet er 
ophævet og folk kan komme på festivaler, til koncerter og andre kulturelle 
begivenheder. Vi er mange der har skrevet til jer derinde på borgen, bl.a. 
Erhvervsministeren og fået det svar at vi ikke er direkte berørt af 
restriktionerne, det kan han jo mene som han vil, men virkeligheden 
fortæller noget andet, når vores pensioner i dage og uger i træk har stået 
med tomme bokse. Hvilket i de 15 år vi har haft hundepension, aldrig er 
sket tidligere.  
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Offentligt
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Vi håber på jeres opbakning til en branche der kæmper for at overleve.  

  

På vegne at alle hunde og katte pensioner i Danmark. 

  

Med venlig hilsen  

Aja Foldager 

Ebeltoftvej 64 Feldballe 

8410 Rønde 

Tlf. 28291949 

Feldballe Hundepension 
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